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Vilhelm Kent bød velkommen til det ekstraordinære bestyrelsesmøde.

Ad 01. Bestyrelsen diskuterede de forskellige muligheder for råderet. Man var enige om, at der ved kollektiv råderet  
 i forbindelse med renovering af køkkener, var tale om et omfattende arbejde, der krævede såvel budgettering  
 som udfærdigelse af tegninger og finansieringsmodel. Bestyrelsen var mest tilbøjelig til at fraråde kollektiv  
 råderet for renovering af køkkener på indeværende tidspunkt, da der i forvejen at var store projekter i gang  
 med den nye ordning for affaldssortering, ligesom der var andre mere påtrængende projekter (f. eks. nye  
 indgangspartier med dørtelefonanlæg). Bestyrelsen vil henvende sig til forslagsstilleren og bede om at få  
 fremsendt et mere konkret forslag der beskriver, hvad forslagsstilleren nøjagtigt har tænkt sig.

Ad 2. Vilhelm Kent sagde, at der var kommet en forespørgsel om opsætning af hegn i haverne for at forhindre ind- 
 sigt i haverne fra forbipasserende. Der var taget højde for dette i det reviderede forslag til ny husorden med  
 følgende tekst:

  "Hegn for enden af haverne i blok 1, 2, 3, 4 og 5 kan opsættes og må ikke overstige 1,80 m. i højden. Side-  
  afgrænsningen mellem haverne består af bøgehække, og kan ikke erstattes med hegn. Evt. opsætning af  
  hegn i sidebegrænsningerne må kun ske på indersiden af hækkene, så det grønne indtryk bevares udefra.  
  Sådanne hegn må ikke overstige hækhøjden og skal forudgående godkendes af boligselskabet. "

 Vilhelm Kent vil bede Hillerød meddele beboeren tilladelse, såfremt ovenstående bliver overholdt.

Ad 3. Bestyrelsen arbejder videre, sammen med ejendomskontoret/Lejerbo Hillerød, omkring evt. etablering af nye  
 indgangspartier med dørtelefoner. Der indhentes prisoverslag på forskellige løsninger.

Ad 4. Bestyrelsen diskuterede forskellige emner, bl. a. omkring parkeringspladserne, den kommende affaldsordning,  
 rotteproblemer og fartdæmpning på Henriksholms Allé.

Mødet sluttede kl. 20:30.
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Sted:   Selskabslokalerne
Til stede: Vilhelm Kent, Torben Steen Nielsen, Camilla Paludan og Tove Stub 
Afbud fra: Jan Staugaard, John Olsen og Jette Jacobsen.
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Dagsorden:

1. Henvendelse vedr. forslag omkring råderet og nye køkkener

2. Opsætning af hegn

3. Indbrud i lejemål

4. Eventuelt.
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